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Viktiga datum att lägga in i almanackan för 2023 
Inlämning av motion inför årsmötet: 31e januari 

Överstegårdens årsmöte:   22e mars 

Vårens städdag:  22e april 

Höstens städdag:  21e oktober 

 

 

Betalning av samfällighetsavgiften 
Viktigt att OCR-nummer framgår vid betalning av fakturan. Om inte OCR-nummer 

framgår tar det mycket tid att få fram vem som har betalt. OCR-numret är nytt på varje 

faktura och behöver därför fyllas i på nytt vid varje betlaning. OCR-numret finns i rutan 

till höger på fakturan. 

 

 

Jultrevligheter 
Eventuellt kommer det ordnas en glögg-promenad med trevligheter i området 18e 

december, likt den som ordnades förra året. Mer detaljerad information kommer läggas i 

lådan inom kort. 

 

Hemsidan 
Kika gärna in på hemsidan som nu är uppfräschad och aktuell; www.overstegarden.com. 

Där finns också en länk till Överstegårdens Facebook.  

     
Mer spännande att läsa på nästa sida….. 

Ö V E R S T E G Å R D E N S S A M F Ä L L I G H E T S F Ö R E N I N G S  I N F O R M A T I O N S B L A D  
 N U M M E R 8  *  D E C E M B E R  2 0 2 2  *  Å R G Å N G  4 5  

  

 

OCR-numret är alltid nytt 

på varje faktura och måste 

alltid framgå på 

inbetalningen av fakturan 

  

http://www.overstegarden.com/


 

Elförbrukning 
Ingen har såklart gått miste om att elen är dyr och troligen kommer bli 

dyrare.  

 

El som används i våra garage bekostas av alla i området via samfällighets-

avgiften. Vi behöver vara nogsamma med att den används på rätt sätt och 

inte i onödan för att inte behöva öka samfällighetsavgiften framöver. 

Observera att det inte är tillåtet att använda el i garagen för laddning av 

bilar, eller laddning av annan utrustning. Det är heller inte tillåtet att använda el från 

garaget till trädgårdsbelysning eller liknande.   

 

Råttor 

Nu när snön fallit vill man ju extra mycket mata småfåglarna 

för att de ska bli mätta i kylan. Men… För att inte främja 

råttornas vistelse här kan vi inte mata fåglar. Ingen fågelmat, 

brödbitar eller annan mat kan finnas ute i våra 

trädgårdar. Det är viktigt att vi gör det så ogynnsamt som 

möjligt för råttorna. 

 

Kommunen har startat igång processen med att identifiera hur 

stort råttbeståndet är och vilka åtgärder som fortsatt kommer 

att sättas in för att minska råttbeståndet. Trots att råttorna inte 

syns så frekvent överallt i vårt område, så finns dom här och har en tendens att byta 

bostad lite då och då.  Därav är det oerhört viktigt att vi alla hjälps åt med att minska 

trivseln för råttorna, så att de inte alls vill bo här. 

 

 

 
 

 

❄❄❄ 

En riktigt God Jul och ett Gott Nytt År 

önskar vi er alla 

 

Styrelsen  

 

 

 


